



## World Autism Awareness Week- Global Khutbah 3 April 2020

### Minggu Kesedaran Autisme Sedunia – Khutbah Global 3 April 2020

Autism Mosque merupakan satu kempen bagi meningkatkan kesedaran, penerimaan yang merangkumi individu Autistik dalam kalangan masyarakat Islam. Statistik daripada Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu menunjukkan terdapat lebih kurang 15% daripada penduduk dunia yang hidup dengan ketidakupayaan.

Minggu Kesedaran Autisme Sedunia akan diadakan dari 30 Mac 2020 hingga 5 April 2020. Matlamat kempen ini adalah untuk mendapatkan seberapa banyak Masjid, Persatuan Islam, surau di seluruh dunia untuk menyampaikan khutbah pada hari Jumaat 3 April 2020 berkenaan Kehilangan Upaya termasuk Autisme. Satu khutbah telahpun disediakan oleh sekumpulan pakar dan khutbah ini akan diedarkan kepada mereka yang menyertai kempen ini. Pihak Masjid tidak semestinya perlu menggunakan khutbah yang disediakan dan boleh menyampaikan khutbah sendiri, memadai khutbah tersebut menyentuh topik berkenaan kehilangan upaya.

Kempen ini turut dikongsi dan ditularkan melalui media sosial dan aplikasi WhatsApp.

Kempen ini juga merupakan yang pertama untuk umat Islam diberi satu mesej berkenaan satu topik penting pada satu masa, satu hari di seluruh dunia. InsyaAllah, kempen ini akan menjadi satu batu loncatan untuk terus menyatukan dan meningkatkan kerjasama dalam kalangan umat Islam.

**Untuk menyertai kempen ini, sila dapatkan Masjid / Persatuan Islam / Surau / Dewan Jemaah di tempat anda untuk melengkapkan borang seperti pautan di bawah:**

[www.autismmosque.org/khutbah](http://www.autismmosque.org/khutbah)

Untuk maklumat lanjut, sila layari [www.autismmosque.org](http://www.autismmosque.org) atau e-mel [info@autismmosque.org](mailto:info@autismmosque.org).

Sila ikuti, suka, kongsi dan sertai gerakan ini di:



[www.facebook.com/autismmosque](http://www.facebook.com/autismmosque)

#autismmosque



[www.instagram.com/autismmosque](http://www.instagram.com/autismmosque)

#livingislam



[www.twitter.com/autismmosque](http://www.twitter.com/autismmosque)

#openingdoorsandmindstogether

Autism Mosque merupakan satu projek **The Elevate Movement**. Satu syarikat amal berhad menurut jaminan. Didaftarkan di England dan Wales. Nombor pendaftaran 12380189. Pejabat yang didaftarkan 79 College Road Harrow Middlesex HA1 1BD. [www.autismmosque.org](http://www.autismmosque.org).